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Zápis ze zasedání  Rady  ÚOCHB AV ČR, v.v.i.

Datum:  13. dubna 2010

Přítomni:  Jan Konvalinka, Tomáš Kraus, Lubomír Rulíšek, Jitka Moravcová, Jana Hodačová, Miloš 
Buděšínský, Irena Valterová  

Omluveni: Antonín Holý, Hana Sychrová

Hosté:  Zdeněk Havlas, Božena Petschová, Iva Pichová, Jiří Špička

Metodická rada: Pavel Jungwirth, Michal Hocek, Michael Mareš

Program:

1. Servisní a vědecko-servisní týmy na ÚOCHB: metody evaluace a financování (pokračování 
diskuse).

2. Základní vybavení laboratoří na ÚOCHB (posouzení upraveného návrhu Metodické rady 
ÚOCHB).

3.  Zpráva o stavu prací a výhledech objektu Papírenská (Bc. Němec).

4.  Závěry z evaluace juniorských a některých seniorských skupin na ÚOCHB.

5.  Rekonstrukce International Advisory Board.

6.  Různé

Zápis:

Aklamací byl jednomyslně schválen zápis ze zasedání dne 5.3.2010 a program schůze.

Ad 1) Paní Petschová informovala Radu o současném stavu pracovníků ve vědecko-servisních a 
servisních týmů a předala členům Rady přehledné materiály shrnující vyhodnocení využití servisů 
jednotlivými týmy v roce 2009 včetně detailního zpracování finančních nákladů (provozní a mzdové) 
na servisy. Po široké diskusi o využívání jednotlivých servisních týmů a nákladech na jejich provoz 
Rada doporučuje u vědecko-servisních týmů posuzovat separátně vědeckou a servisní činnost s tím, 
že vědecká část vědecko-servisních týmů bude hodnocena společně s ostatními vědeckými týmy 
v roce 2011. Rada děkuje paní Petschové a spolupracovníkům za vzorovou přípravu podkladových 
materiálů.

Usnesení: RI doporučuje vedení a) zajistit pozvání vedoucích Laboratoře radioisotopů (Dr. Elbert) 
a Vývojových dílen (Ing. Mudra) na nejbližší zasedání Rady k prezentaci detailních informací 
o využívání servisů a plánech pro nejbližší budoucnost a b) zajistit přípravu podkladů pro vnitřní 
účtování, které bude zahrnovat veškeré náklady (provoz, režie, mzdy, případně odpisy) a to ve dvou 
variantách – s odpisy a bez odpisů (schváleno hlasováním 6 pro, 0 proti, 1 se zdržel).

Ad 2) Rada po diskusi doporučila přesunout tento bod na další zasedání.

Ad 3)  Rada vzala na vědomí informace pana Bc. Němce o stavu prací a výhledech objektu 
Papírenská: V současné době je a) pro získání pravomocného stavebního povolení třeba ještě 
předem zajistit vyjádření Českých drah, b) stavba plánována ve dvou etapách – 1. Vývojové dílny, kde 
je očekávaný termín kolaudace v prvním čtvrtletí roku 2011, 2. Poloprovoz, kde Rada doporučuje, aby 
se aktivita prozatím omezila na projektové a přípravné práce. Po delší diskusi požádala Rada vedení 
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o průběžné informování o stavu prací, a pana Němce o doplňující informace o pojistitelnosti objektu 
(jedná se o záplavovou oblast). Na závěr RP požádala vedení o nalezení prostoru pro parkovaní 
bicyklů v areálu ústavu.  

Ad 4)  Rada pracoviště diskutovala o závěrech  evaluací 3 seniorských a 4 juniorských týmů v březnu 
t.r. a následném příkazu ředitele 7/2010. Rada se většinou hlasů (4 hlasy pro, 0 proti, 3 se zdrželi) 
rozhodla doporučení evaluační komise přijmout a rozhodnutí ředitele podpořit. Dále byl projednán 
otevřený dopis členů Společné laboratoře ÚOCHB a VŠCHT. Odpověď na tento dopis připraví během 
měsíce dubna předseda Rady a rozešle odpověď členům RI ke schválení per rollam.
. 
Usnesení: Rada přijímá doporučení evaluační komise a podporuje rozhodnutí ředitele.

Ad 5) Rada po diskusi doporučila přesunout tento bod na některé z příštích zasedání.

Ad 6) 

 Na základě předchozího hlasování per rollam bude připraven finální seznam zvaných řečníků. 
Zahrnuti budou pouze ti kandidáti, kteří se umístili ve skupině A (určitě ano). Upřesněný 
seznam bude opět zaslán členům RI ke schválení per rollam.

Příští zasedání Rady ÚOCHB se koná v pátek, 14. května v 8:30 hod.

Zapsal: B. Koutek, I. Valterová

Schválil: J. Konvalinka, předseda Rady ÚOCHB


